
 
 
Viva Bolig Afd. 1  1 

Afdelingsbestyrelsen, Viva Bolig - afd. 1. 

Referat 
 

Mandag d. 26-01- 2015 

 
Tilstede: Palle, Lone, Erik, Niels og 
Sanne 

Gæster: Jan Kristensen & Klaus Bonde 

Afbud:  

Referent Sanne 

 
 

Mødet kommer til at handle om følgende: 
Kan man få sat sin lejlighed i stand / opgraderet uden at fraflytte den, eventuelt med egenbetaling?. 
Klaus fremlægger slutregnskab for 2014, samt budget for 1 kvartal i 2015. 
Entredør udskiftning 
Ønsker for udskiftninger/opgradering i afdelingen:  Varmerum, lys i kældre, mm. 

 
1, Godkendelse af referat 

Sanne har været fraværende, så referatterne er på vej fra Palle 
 
2. Formanden orienterer 

Beslutning om indkøb af indkøbsnet ala bibliotekets. Besluttet. Afdeling 3 bliver spurgt om de vil  
være med til 4-bandemødet den 28.januar 2015. Derefter bliver de bestilt, så de er klar til 
Beboermødet. 

 
3. Driften 

Udskiftning af entredøre starter i uge 10. Nøglerne opfylder de nuværende højeste sikkerheds-
krav. 
Resultat af udbudsrunden: 
Palle W. Hansen vandt licitationen med 2.6 mio kr. 
Udskiftningen af varmepumper i BHG har givet en stor besparelse, så udskiftning af de andre 
gader sættes i værk, når økonomien er til det. Klaus og Rasmus styrer det videre forløb. 
Udskiftning af kælderbelysning m/sensor arbejdes der også med.  

 
4. Økonomi 

Klaus orienterede om budgettet 2014 med gennemgang af diverse udgifter. Det ser rigtig godt ud. 
Budget 2015  

 
5. Renoveringer 

Intet undervejs. Snak om opgradering/renovering af lejligheder hos beboere, der har boet her 
længe. Hvad skal det indbefatte: el-arbejder, nye døre, nye lofter, fodlister? Afdeling eller beboer 
betaling? Hvor længe skal lejligheden være tom? Skal der være en lejlighed tilrådighed? Hvem skal 
betale flytningen? Opbevaring af møbler? Snak frem og tilbage. Klaus arbejder videre og prøver at 
finde nogle priser på diverse opgaver. Pengene skal tages fra henlæggelseskontoen.  
Ingen beslutning taget på mødet.  

 
6. Samarbejde 

Intet aktuelt 
 
7. På bedding 

Intet 
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8. Eventuelt 
Lone har et forslag til pil omkring betonsøjlerne. Lone og Sanne valgt til ”ude-udvalget” sammen 
med Rasmus, fra team 1. 

 
9 .Næste møde er den 23. februar 2015 kl.16 i bestyrelseslokalet. 
 
Til opfølgning i fremtiden: 
 
Intet 
 
Mødet hævet kl. 19.15 


